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Mozierski J6zef

Rodny Rody Miosto Wloctowek

Wtoclowek 3.12.2018r.

Szonowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wloclowko

W zwiqzku z otrzymonym projektem budietu miasta Wtoclawek no 2079r oroz
zloionym w dniu 25.09.2018r prze zemnie w imieniu mieszkahc6w wnioskiem o :

,,Przebudowo chodnika ulicy Planty I no odcinku od ulicy Kaliskiej do ulicy Wiejskiej
prawo strono."

uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi czy uwzglqdnit Pon Ponie Prezydencie w/w proibq
m i eszka hc6w ul icy Pl o nty

Przypomnq ie mieszkohcy zlo2yli do Rody Miosto Wtoclowek Petycje, kt6ro uchwalq

nr.XLlX/127/2018 z dnio 14.09.2018r Rady Miasto Wloclowek zostolo uznano zo slusznq

gdzie z uzosodnienio wynika, ie w 20L9 roku zostdnie ten odcinek chodniko ktory jest w
kotostrofolnym stonie - dziury ,nier6wnoici ,pokruszone plytki, wystqpy itp. wykonany.

W dotychczasowej korespondencji /pismo 1RN1.7011.20.2.2018 z dnio
4.06.2018r./zopewnil Pon mieszkahc6w i mnie , ie uwzglqdni w/w pro1bq o wykononie tegoi
zodonio w przygotowywanym projekcie bud2etu miasto Wloclowek 2019 roku.

Uprzejmie proszq Pona Prezydento o udzielenie odpowiedzi czy uwzglqdnil Pon w/w
wniosek w przyszlorocznym budtecie miosto Wloc.lowek.

Z powo2oniem


